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             ROMANIA 
       JUDETUL BUZAU 
MUNICIPIUL RAMNICU SARAT 
       CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi 28.11.2013, ora 1100, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului local al Municipiului Rm.Sarat. 

Astazi, data de mai sus prin Dispozitia nr.2038/22.11.2013 a primarului 
municipiului Rm.Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului local al 
Municipiului Rm.Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din totalul 
celor 19 consilieri din componenta Consiliului local, cu precizarea ca la punctele 
1-4 ale Ordinii de zi au fost prezenti 18 consilieri (a lipsit domnul consilier Neata 
Marian). 

La sedinta participa, fara drept de vot d-na Vagyas-Davidoiu Manuela, 
secretar delegat al municipiului Rm.Sarat. 

De asemenea, mai participa ca invitati dl.Fortu Macovei – director economic,    
Teodorescu Dragoş- şef serviciu, domnisoara Horohai Georgiana-sef birou, d-na 
Corbu Alina Giorgiana-consilier juridic, dl.Costin Mihail – consilier, directorul SC 
ACVATERM SA Rm.Sarat, reprezentanti mass- media locala. 

Proiectul Ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la cunostinta 
publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin intermediul presei 
locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea executiei bugetului local de venituri si 
cheltuieli a Municipiului Rm. Sarat pe cele două secţiuni (funcţionare şi 
dezvoltare) pe trimestrul III al anului 2013 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetara locala prin suplimentarea atat 
a veniturilor cat si a cheltuielilor bugetului local al Municipiului Rm.Sărat pe anul 
2013 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţului local de facturare al energiei 
termice furnizată locatarilor blocurilor ANL situate în Rm.Sărat, strada Industriei 
nr.2-4 şi chiriaşilor caselor sociale situate în Rm.Sărat, strada Mircea cel Bătrân 
(parcela 364-nr.1, parcela 412-nr.2, parcela 365-nr.3 si parcela  411-nr.4) 
începând cu data de 01.12.2013 
4. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii pentru anul 2013 al 
aparatului  de specialitate al Primarului municipiului Rm.Sărat  
5. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2013  ale S.C ACVATERM S.A Rm. Sarat 
6. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.85/05.04.2013 privind 
aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al S.C ACVATERM S.A Rm. Sarat pe 
anul 2013 
7. Proiect de hotărâre privind încheierea actului adiţional nr.1 la contractul de 
prestări servicii nr.16347/01.07.2013 având ca obiect activitatea de salubrizare 
stradală pe raza Municipiului Rm.Sărat 
8. Proiect de hotărâre privind acordarea unor inlesniri  la plata obligatiilor fiscale 
datorate de  persoane fizice (scutirea de accesorii) 
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9. Proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul local a unor sume pentru 
acordarea unor  ajutoare de urgenţă unor familii sau persoane singure aflate în 
situaţii de necesitate 
10. Proiect de hotărâre privind acordarea unei diplome şi a unui premiu în sumă 
netă de 1.000 lei, din bugetul local pe anul 2013, cu ocazia împlinirii vârstei de 
100 de ani la data de 20.10.2013,  doamnei MIHALCEA AURICA 
11. Proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul local pe anul 2013 a unei 
sume  în vederea organizării manifestărilor dedicate Zilei Naţionale a României 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării cantităţii de masă lemnoasă 
rezultată în urma tăierii arborilor de pe domeniul public al Municipiului Rm.Sărat 
13. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului maxim de autorizaţii de taxi 
pentru efectuarea serviciului de transport persoane în regim de taxi la nivelul 
Municipiului Rm.Sărat  
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare, în vederea atribuirii, 
pentru locuinţele destinate închirierii, construite din fondurile Agenţiei Naţionale 
pentru Locuinţe 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii prin act adiţional a 
contractelor de închiriere ce au ca obiect  locuinţe pentru tineri destinate 
închirierii, construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în 
Municipiul Rm.Sărat, strada Industriei nr.2 şi nr.4, pentru titularii de contracte 
de închiriere care nu au împlinit vârsta de 35 de ani  
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea recalculării chiriei şi prelungirea prin 
act adiţional a contractelor de închiriere ce au ca obiect  locuinţe pentru tineri 
destinate închirierii, construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în 
Municipiul Rm.Sărat, strada Industriei nr.2 şi nr.4, pentru titularii de contracte 
de închiriere care au împlinit vârsta de 35 de ani  
17. Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de concesiune 
nr.212/20.09.2006 având ca obiect preluarea în concesiune a suprafeţei de teren 
de 300 mp cu destinaţia teren pentru construcţie proprietate personală 
18. Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de concesiune 
nr.2583/10.04.2008 având ca obiect preluarea în concesiune a suprafeţei de teren 
de 300 mp cu destinaţia teren pentru construcţie proprietate personală 
19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea vânzării terenului în suprafaţă de 1631 
mp,  aparţinând domeniului privat al Municipiului Rm.Sărat, situat în municipiul 
Rm.Sărat, strada Matei Basarab nr.71, judeţul Buzău, către doamna OPREA 
NICOLETA NADIA, proprietara construcţiei amplasată pe acest teren 
20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea  vanzării către SC GORUNU 2005 SRL a 
terenului proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, concesionat pentru 
activitatea de producţie şi prestari servicii situat in municipiul Rm.Sărat, B-dul 
Eroilor nr.29E-parcela 5 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea instituirii unui  drept de servitute de 
trecere asupra imobilului-teren cu numărul cadastral 34002 - ca fond aservit, 
proprietatea privată a Municipiului Rm.Sărat, în favoarea imobilului-teren cu 
numărul cadastral 34003 – ca fond dominant, ambele situate în Municipiul 
Rm.Sărat, strada Unirii nr.3 
22. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra 
unui teren aflat in proprietatea privata a Municipiului Rm. Sarat transmis în 
conformitate cu prevederile Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 
pentru construirea unei locuinţe proprietate personală 
23. Alte probleme ale activitatii curente 
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Lucrarile sedintei sunt deschise de catre d-na secretar Vagyas-Davidoiu 
Manuela care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind convocata in termen 
legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta cvorumul sedintei. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 31.10.2013 cu mentiunea ca acesta  a fost semnat de catre 
presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si pe site-
ul Primariei municipiului Rm.Sarat, www. primariermsarat.ro, acesta fiind aprobat 
cu 18 voturi pentru din numarul de 18 consilieri prezenti la momentul respectiv in 
sala, in forma prezentata (lipseste domnul consilier Neata Marian). 

Se voteaza procesul verbal al sedintei din data de 08.11.2013, cu mentiunea 
ca acesta a fost semnat de catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, 
proces verbal postat si pe site-ul Primariei municipiului Rm.Sarat, www. 
primariermsarat.ro, acesta fiind aprobat cu 18 voturi pentru din numarul de 18 
consilieri prezenti la momentul respectiv in sala, in forma prezentata (lipseste 
domnul consilier Neata Marian). 

In continuare, d-na Vagyas-Davidoiu Manuela, adreseaza rugamintea d-nei 
consilier Grama Mariana, presedintele de sedinta sa preia conducerea lucrarilor. 

D-na consilier Grama Mariana, presedintele sedintei: 
“Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra ordinea 

de zi care conţine 22 proiecte de hotărâre si punctul 23. “Alte probleme ale 
activitatii curente”. 

Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu 18 voturi pentru din numarul de 18 consilieri prezenti in sala la acel 

moment (lipseste domnul consilier Neata Marian), domnii consilieri aproba ordinea 
de zi, in forma prezentata. 

In continuare, d-na consilier Grama Mariana, presedintele sedintei da 
cuvantul domnului primar care doreste sa faca anumite precizari si anume: luand 
in considerare faptul ca pentru desfasurarea activitatii in bune conditii si pentru 
adaptarea la noutatile tehnice, pe baza unei documentari aprofundate, si 
beneficiind de o oferta pe baza de abonament s-au achizitionat 22 laptopuri, 
fiecare consilier primind un laptop pentru utilizare pe perioada mandatului, in 
baza unui proces verbal de predare primire a echipamentului. La terminarea 
mandatului acestia au obligatia predarii echipamentului primit. De aceste 
proceduri se va ocupa domnul administrator public Sbirnea Iulian. 

In continuare, d-na consilier Grama Mariana, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea executiei 
bugetului local de venituri si cheltuieli a Municipiului Rm. Sarat pe cele 
două secţiuni (funcţionare şi dezvoltare) pe trimestrul III al anului 2013.  
         D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 

  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu), din totalul 
de 18 consilieri prezenti la acel moment (lipseste domnul consilier Neata Marian). 
  In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind rectificarea 
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bugetara locala prin suplimentarea atat a veniturilor cat si a cheltuielilor 
bugetului local al Municipiului Rm.Sărat pe anul 2013. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu), din totalul 
de 18 consilieri prezenti la acel moment (lipseste domnul consilier Neata Marian). 
 In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
preţului local de facturare al energiei termice furnizată locatarilor 
blocurilor ANL situate în Rm.Sărat, strada Industriei nr.2-4 şi chiriaşilor 
caselor sociale situate în Rm.Sărat, strada Mircea cel Bătrân (parcela 364-
nr.1, parcela 412-nr.2, parcela 365-nr.3 si parcela  411-nr.4) începând cu 
data de 01.12.2013. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Doamna Grama Mariana da cuvantul domnului consilier Horjea Viorel care 
doreste sa puna cateva intrebari si anume: considera dansul in primul rand ca 
aceasta majorare se impune dar nu la acest pret. Fata de anul trecut este o 
crestere semnificativa, propun ca diferenta fata de anul trecut sa fie de 45 lei/Gcal 
si nu 72 lei/Gcal, pret ce include TVA. 

Domnul Ionescu Stefan explica faptul ca in comisia economica s-a studiat 
acest proiect de hotarare si din fisa de calcul prezentata rezulta acest pret. Fisa de 
calcul are la baza cheltuielile ce se efectueaza, spre exemplu cheltuielile materiale 
cuprind materiale de intretinere pentru buna desfasurare mai putin combustibil 
tehnologic. Cheltuielile cu munca vie cuprind cheltuielile aferente pentru plata a 3 
salariati pe iarna  si a unui salariat pe vara. 

Se supune la vot amendamentul domnului Horjea referitor la cresterea 
pretului local de facturare al energiei termice fata de anul 2012 cu 45 lei/Gcal, 
pret ce include TVA, iar rezultatul votului este urmatorul: un vot pentru (domnul 
consilier Horjea Viorel) si 17 voturi impotriva (Beldie Nina, Cirjan Sorin Valentin, 
Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, Puscasu Cornelia, 
Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu 
Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, 
Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu), din totalul de 18 consilieri prezenti la acel moment 
(lipseste domnul consilier Neata Marian). 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare in forma 
prezentata este supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru 
(Beldie Nina, Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, 
Mânzală Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu), din totalul 
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de 18 consilieri prezenti la acel moment (lipseste domnul consilier Neata Marian), 
domnul consilier Horjea Viorel votand impotriva. 
 In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind modificarea 
statului de funcţii pentru anul 2013 al aparatului  de specialitate al 
Primarului municipiului Rm.Sărat. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu), din totalul 
de 18 consilieri prezenti la acel moment (lipseste domnul consilier Neata Marian). 
 In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2013  ale S.C ACVATERM 
S.A Rm. Sarat. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 4 voturi pentru si o abtinere (domnul 
consilier Horjea Viorel). 

D-na Grama Mariana da cuvantul domnului consilier Cirjan Sorin Valentin 
care explica faptul ca avem foarte multe probleme la scoli, in sensul blocarii 
posturilor in special la personalul nedidactic. De aceea propun ca numarul 
femeilor de servici prezentate in proiect sa fie suplimentat cu 2 persoane, 
rezultand in final un numar de 7. 

Domnul primar explica faptul ca avem probleme in special la caminele de 
copii deoarece numarul ingrijitoarelor este foarte mic. 

Intra in sala domnul consilier  Neata Marian. 
In continuare doamna Grama Mariana da cuvantul doamnei Beldie care 

sustine ideea suplimentarii cu 2 femei de servici pentru ca la nivel de gradinita si 
camin este o lipsa acuta de personal. De exemplu gradinita din cartierul Sirbi care 
are alocata doar o norma de ¼ ingrijitoare. 

In continuare domnul Horjea Viorel il intreaba pe directorul SC ACVATERM 
S.A: “spuneti in nota de fundamentare ca modificarea organigramei se datoreaza 
modificarii legii zilierilor, ar fi fost bine sa intrati mai in amanunt cu explicatiile. 
Am fost nevoit sa studiez singur legea.”. Mai departe intreaba dumnealui: aveti 
consilier juridic, pentru ca apare in statul de functii? 

Domnul primar, doreste sa raspunda: da, are consilier juridic pe care l-a 
delegat in Primarie, la compartimentul programe cu finantare externa pentru ca 
avem mare nevoie acolo. 

Domnul Horjea il intreaba pe directorul SC ACVATERM SA “cu ce sunt 
platiti? Au resurse bugetare? Cum stati cu recuperarea datoriilor, atat de la 
primarie cat si de la furnizori?”. 

I  se raspunde ca da si mai mult domnul primar in calitate de initiator 
spune: “stiu ce fac si mi-am asumat acest proiect de hotarare!” 
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Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Horjea Viorel, Lăstun Marian Mădălin, 
Mânzală Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neaţă 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti, cu amendamentul de a se suplimenta 
numarul de femei de servici cu 2 persoane, rezultand in final un numar de 7. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind modificarea 
HCL nr.85/05.04.2013 privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli 
al S.C ACVATERM S.A Rm. Sarat pe anul 2013. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind încheierea 
actului adiţional nr.1 la contractul de prestări servicii 
nr.16347/01.07.2013 având ca obiect activitatea de salubrizare stradală 
pe raza Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-na Grama Mariana da cuvantul domnului consilier Horjea Viorel  care 
doreste sa puna cateva intrebari domnului director al SC ACVATERM S.A si 
anume: “domnule director aveti freze? Unde le aveti? Imi place sa cred ca va veti 
implica in curatarea si transportul zapezii de pe caile publice in acest an. Astept 
concret o imbunatatire a activitatii”. 

Domnul Tanasa Viorel, directorul SC ACVATERM SA, ii raspunde domnului 
Horjea: “va invit sa vedeti parcul de masini al SC ACVATERM SA si mai mult va 
voi propune in Comandamentul de iarna”! 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, 
Toader Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian 
Nicolae, Iuga Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, 
Grigoraş Nelu) din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind privind 
acordarea unor inlesniri  la plata obligatiilor fiscale datorate de  persoane 
fizice (scutirea de accesorii) 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
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  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 
 In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind alocarea din 
bugetul local a unor sume pentru acordarea unor  ajutoare de urgenţă unor 
familii sau persoane singure aflate în situaţii de necesitate. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 

munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 
 In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  acordarea 
unei diplome şi a unui premiu în sumă netă de 1.000 lei, din bugetul local 
pe anul 2013, cu ocazia împlinirii vârstei de 100 de ani la data de 
20.10.2013,  doamnei MIHALCEA AURICA 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Domnul Horjea Viorel spune ca apreciaza gestul domnului primar si al 
Consiliului local de a omagia astfel de persoane. A devenit o obisnuinta si este 
bine sa o respectam. Este bine sa nu ne uitam promisiunile, fac referire aici la 
Clubul pensionarilor. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
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Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Horjea Viorel,  
Mânzală Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader 
Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, 
Iuga Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş 
Nelu) din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind alocarea din 
bugetul local pe anul 2013 a unei sume  în vederea organizării 
manifestărilor dedicate Zilei Naţionale a României. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru, cu 
propunerea ca suma alocata sa fie de 20.000 lei. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Domnul consilier Florian Nicolae intreaba care va fi programul pentru Ziua 
de 1 Decembrie? 

Domnul viceprimar ii raspunde ca simbata vor fi competitii sportive, 
duminica la ora 11 elevii vor merge intr-un mars organizat pe strada Mare pana la 
Primarie unde va avea loc un spectacol iar la 1230 se vor servi in parc, portii de 
fasole cu cirnati, muraturi si cate un pahar de vin fiert. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, 
Toader Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian 
Nicolae, Iuga Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, 
Grigoraş Nelu) din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
valorificării cantităţii de masă lemnoasă rezultată în urma tăierii arborilor 
de pe domeniul public al Municipiului Rm.Sărat. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Domnul Horjea Viorel cere cuvantul si spune ca analiza de pret trebuia sa 
aiba la baza tariful exploatarii forestiere. Spuneti ca exista 74 mc dar trebuia sa 
stim si noi cati copaci s-au taiat? De ce materialul lemnos nu se distribuie la 
oamenii saraci? 

Domnul viceprimar ii raspunde: nu ma surprinde preocuparea domnului 
Horjea. Avem zeci, sute de cereri de la oamenii saraci care doresc lemne de foc. 
Dar trebuie sa respectam legea, este vorba de cantitatea de 74 mc masa lemnoasa 
bruta care trebuie exploatata conform legii. Crengile, ramurile care s-au debarasat 
de trunchiuri vor merge la cei saraci, dar vreau sa va spun ca am intalnit si cazuri 
in care uneori au refuzat! 
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Doamna Beldie intervine si spune ca este bine sa fie sprijiniti nevoiasii dar 
trebuie sa fie obisnuiti sa nu faca un obicei din asta. Sa descurajam atitudinea de 
a astepta vesnic ajutorul! 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru,  Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti, domnul consilier Horjea Viorel votand impotriva. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind stabilirea 
numărului maxim de autorizaţii de taxi pentru efectuarea serviciului de 
transport persoane în regim de taxi la nivelul Municipiului Rm.Sărat.  

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Doamna consilier Grama Mariana da cuvantul domnului consilier Ionescu 
care face cunoscut ca in adresa de la Statistica este trecuta populatia stabila si 
intreaba daca nu cumva putem extinde acest numar? 

Domnul Costin Mihail-consilier in cadrul aparatului de specialitate 
raspunde ca in prezent avem eliberate 168 autorizatii, conform proiectului actual 
numarul maxim va fi de 135. Acest lucru presupune ca cei 168 vor functiona si nu 
mai putem autoriza decat daca la un moment dat numarul autorizatiilor va scadea 
sub 135. 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, 
Toader Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian 
Nicolae, Iuga Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, 
Grigoraş Nelu) din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
listei de repartizare, în vederea atribuirii, pentru locuinţele destinate 
închirierii, construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
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Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii prin act adiţional a contractelor de închiriere ce au ca obiect  
locuinţe pentru tineri destinate închirierii, construite prin Agenţia 
Naţională pentru Locuinţe, situate în Municipiul Rm.Sărat, strada 
Industriei nr.2 şi nr.4, pentru titularii de contracte de închiriere care nu au 
împlinit vârsta de 35 de ani. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
recalculării chiriei şi prelungirea prin act adiţional a contractelor de 
închiriere ce au ca obiect  locuinţe pentru tineri destinate închirierii, 
construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în Municipiul 
Rm.Sărat, strada Industriei nr.2 şi nr.4, pentru titularii de contracte de 
închiriere care au împlinit vârsta de 35 de ani. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  
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D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati economico-
financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat 
mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind încetarea 
contractului de concesiune nr.212/20.09.2006 având ca obiect preluarea în 
concesiune a suprafeţei de teren de 300 mp cu destinaţia teren pentru 
construcţie proprietate personală. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind încetarea 
contractului de concesiune nr.2583/10.04.2008 având ca obiect preluarea 
în concesiune a suprafeţei de teren de 300 mp cu destinaţia teren pentru 
construcţie proprietate personală. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 
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In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
vânzării terenului în suprafaţă de 1631 mp,  aparţinând domeniului privat 
al Municipiului Rm.Sărat, situat în municipiul Rm.Sărat, strada Matei 
Basarab nr.71, judeţul Buzău, către doamna OPREA NICOLETA NADIA, 
proprietara construcţiei amplasată pe acest teren. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 4 
voturi pentru si o abtinere (domnul consilier Grigoras Nelu). 

Doamna Grama Mariana da cuvantul domnului Grigoras Nelu care explica 
faptul ca datorita lipsei de comunicare, “nu am fost foarte bine documentat si de 
aceea m-am abtinut in comisie”. Intre timp am primit informatiile necesare si voi 
vota ca atare. 

Domnul consilier Horjea solicita cuvantul si spune: stiti pozitia mea 
referitoare la rapoartele de evaluare, care sunt subiective. Referitor la acesta, se 
fac comparatii intre pretul in zona pentru proprietati similare si la acest proiect se 
ia in calcul pretul minim iar la urmatorul, pentru terenul care este vis-à-vis, se ia 
pretul maxim.  

Domnul primar explica faptul ca se face o cerere si daca elementele 
constituitve ale proiectului de hotarare sunt indeplinite nu pot sa nu initiez 
proiectul. 

Domnul Manzala explica faptul ca evaluatorul este pe deplin responsabil de 
ceea ce semneaza. Noi putem vota sau nu, nu avem calitatea de a judeca si nici 
criteriile de judecata. 

Domnul Neata explica faptul ca s-a interesat despre intentia doamnei care a 
facut cererea si i s-a raspuns ca va dori sa realizeze o clinica de cardiologie, iar 
orasul nostru are nevoie de asa ceva. 

Domnul Popescu spune ca de fapt pretul este orientarea spre piata, iar in 
zona s-a vandut intre 44 lei/mp si 51 lei/mp. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti, domnul Horjea votand impotriva. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
vanzării către SC GORUNU 2005 SRL a terenului proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat, concesionat pentru activitatea de producţie şi 
prestari servicii situat in municipiul Rm.Sărat, B-dul Eroilor nr.29E-parcela 
5. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 4 
voturi pentru si o abtinere (domnul consilier Grigoras Nelu). 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
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Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din totalul de 
19 consilieri prezenti, domnul Horjea votand impotriva. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
instituirii unui  drept de servitute de trecere asupra imobilului-teren cu 
numărul cadastral 34002 - ca fond aservit, proprietatea privată a 
Municipiului Rm.Sărat, în favoarea imobilului-teren cu numărul cadastral 
34003 – ca fond dominant, ambele situate în Municipiul Rm.Sărat, strada 
Unirii nr.3. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, doamna consilier Grama Mariana, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind retragerea 
dreptului de folosinta gratuita asupra unui teren aflat in proprietatea 
privata a Municipiului Rm. Sarat transmis în conformitate cu prevederile 
Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei 
locuinţe proprietate personală. 

D-na Grama Mariana roaga sa se exprime avizul comisiilor de specialitate. 
D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, 
Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga 
Costica, Marinescu Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu) din 
totalul de 19 consilieri prezenti. 
 Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 
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 Domnul primar aduce in discutie faptul ca va propune in sedinta ordinara 
din decembrie acordarea unui numar de 250 pachete a 80 lei/pachet celor 
indreptatiti sa le primeasca si roaga comisia de consilieri constituita prin 
hotararea de anul trecut sa se implice si in acest an impreuna cu SPAS-ul. 
 Domnul consilier Neata Marian: 
 Referitor la lucrarile de pe strada Cringul Meiului, acestea sunt de proasta 
calitate, procesul tehnologic nu a fost respectat. Gurile de canal nu sunt uniforme! 
Domnul primar ii raspunde ca strada nu este terminata dar mai bine este sa 
discutam la fata locului aceste probleme. 
 Domnul consilier Manzala Alexandru: 
 Aduc in discutie o problema semnalata de cetateni: plata facturilor atat la 
gaze cat si la electricitate. Sunt trecuti niste indicatori care nu pot fi verificati. 
Domnul primar ii raspunde ca nu avem competenta si este bine ca cetatenii sa se 
adreseze Protectiei consumatorilor. 
 Domnul consilier Grigoras Nelu: 
 Vreau sa intreb care este stadiul padocului de ciini? 
 Pe Fdt.Balesti cand se ajunge cu plombatul? 
 Domnul primar ii raspunde ca padocul este aproape finalizat si va fi dat spre 
administrare asociatiei. Cat despre Fdt.Balesti am crezut ca s-a rezolvat, am mai 
vorbit despre acest aspect. Voi verifica la ADP. 
 Domnul consilier Horjea Viorel: 
 Pe 5 decembrie se anunta prima zapada, as vrea sa stiu daca administratia 
locala este pregatita? 
 As avea o propunere, pentru cartiere Extindere Anghel Saligny si Extindere 
Slam Rimnic sa se instaleze parazapezi, in masura in care se pot achizitiona. 
 Se vorbeste de cutremure, la nivelul Municipiului exista un plan de masuri 
in acest sens? 
 Pe B-dul Eroilor- Sos.Puiesti de luni de zile sunt parcate masini, ce se 
intampla cu ele? 
 Domnul primar raspunde: pentru o iarna normala suntem pregatiti. In cele 
doua cartiere aveti dreptate, intotdeauna sunt probleme cu zapada, vom analiza 
propunerea dvs. Referitor la planul de masuri, prin Inspectoratul de Situatii de 
Urgenta si Inspectia in Constructii se va pune la punct acest aspect. 
 In ceea ce priveste masinile parcate pe B-dul Eroilor- Sos.Puiesti, se stie 
problema, Politia locala  a fost informata si daca nu se conformeaza vom trece si la 
masuri extreme. 
 Doamna consilier Vasile Felicia: 
 Anunt Consiliul local ca in perioada 9-23.12.2013 in spital va fi prezenta o 
echipa de evaluare pentru acreditarea acestuia. 

D-na Grama Mariana multumeste consilierilor pentru faptul ca au 
conlucrat in limita legii in cele trei luni in care a fost presedinte de sedinta.  

Doamna Puscasu Cornelia propune ca pentru urmatoarele trei luni 
presedinte de sedinta sa fie domnul consilier Cirjan Sorin Valentin. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere se supune la vot propunerea ca 
domnul consilier  Cirjan Sorin Valentin sa fie alee presedinte de sedinta pentru 
urmatoarele trei luni. Se voteaza iar rezultatul votului este 18 voturi pentru (Beldie 
Nina, Grama Mariana, Horjea Viorel, Lăstun Marian Mădălin,  Mânzală Alexandru, 
Neata Marian, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gica, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Grigoras Nelu, Iuga 
Costica, Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Stefan) domnul Cirjan 
Sorin Valentin nevotand, fiind vorba de persoana dumnealui. 
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In incheiere doamna Grama Mariana, presedintele sedintei, declara inchise 
lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 2(doua) 
exemplare. 
 

 
    Presedintele sedintei,  
D-na consilier Grama Mariana 
 
 
 
      Secretarul Municipiului Rm.Sarat, 
                                                           Vagyas-Davidoiu Manuela 


